

in his place, and afterwards delivered it in at the Clerk's Table, where the Resolution was again read, as followeth :

Resolved, That it is the opinion of this Committee, that it is expedient to grant to the Religious Ladies of the *Hôtel-Dieu* of *Quebec*, the sum of six thousand pounds currency, to aid them in building new Wards for the sick.

On motion of Mr. *Viger*, seconded by Mr. *Tasche-reau*,

Concurrence.

Resolved, That this House doth concur with the Committee, in the said Resolution.

Bill presented to grant money to the Hôtel-Dieu.

Ordered, That Mr. *Viger* have leave to bring in a Bill to grant to the Religious Ladies *Hospitalières* of the *Hôtel-Dieu* of *Quebec*, a certain sum of money, for the purposes therein mentioned.

He accordingly presented the said Bill to the House, and the same was received, and read the first time.

Second reading.

Ordered, That the said Bill be read a second time upon Monday next.

Report on the Petition of the Commissioners for Insane Persons, &c.

Mr. *Molson*, from the Committee of the whole House, on the Report of the Special Committee to whom was referred the Petition of the Commissioners for the relief of Insane Persons and Foundlings, reported, according to order, the Resolutions of the said Committee; and he read the Report in his place, and afterwards delivered it in at the Clerk's Table, where the Resolutions were again read, and are as followeth :

Resolved, That it is the opinion of this Committee, that it is necessary and expedient to grant the sum of two thousand five hundred pounds currency, for the purpose of repairing and building certain Apartments in one of the Wings of the General Hospital of *Quebec*, for the reception of Insane Persons.

Resolved, That it is the opinion of this Committee, that it is necessary and expedient to grant a further sum of money for the relief of Insane Persons, and the support of Foundlings, in this Province.

Resolved, That it is the opinion of this Committee, that the sum of five hundred pounds currency, be appropriated to those purposes within the District of *Quebec*.

Resolved, That it is the opinion of this Committee, that it is necessary and expedient to grant the sum of two thousand pounds currency, to build Cells in addition to those already built in the City of *Montreal*.

On motion of Mr. *Vanfelson*, seconded by Mr. *Lagueur*,

Ordered, That the question of concurrence be now separately put upon the said Resolutions.

Concurrence.

The said Resolutions were then again severally read, and the question of concurrence being separately put thereon, they were unanimously agreed to by the House.

Resolved, That this House doth concur with the Committee, in the said Resolutions.

Bill brought in to grant them a sum of money.

Ordered, That Mr. *Vanfelson* have leave to bring in a Bill to extend the provisions of a certain Act therein mentioned, and to grant a certain sum of money for the purposes therein mentioned.

He accordingly presented the said Bill to the House, and the same was received, and read the first time.

Second reading.

Ordered, That the said Bill be read a second time upon Friday next.

Report on the Gaspé Land Commissioners' Bill.

Mr. *Cockburn*, from the Special Committee to whom was referred the Bill to appoint Commissioners to investigate the claims of persons to Lands in the Inferior District of *Gaspé*, reported, that the Committee had gone through the Bill, and had made several amendments thereto, which he was directed to report to the House, whenever it shall be pleased to receive the same; and he read the Report in his place, and afterwards delivered it, with the Bill, in at the Clerk's Table, where the said amendments were again read.

On motion of Mr. *Cockburn*, seconded by Mr. *Jones*, *Ordered*, That the said Bill and Report be referred to a Committee of the whole House.

Bill and Report referred.

Resolved, That this House will, upon Tuesday next, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Bill and Report.

et ensuite l'a remis à la Table du Greffier, où ladite Resolution a été lue de nouveau comme suit :

Résolu, Que c'est l'opinion de ce Comité, qu'il est convenable d'accorder aux Dames Religieuses de l'*Hôtel-Dieu* de *Québec*, la Somme de six mille Livres courant, pour les aider à construire de nouvelles Salles pour les Malades.

Sur motion de Mr. *Viger*, secondé par Mr. *Tasche-reau*,

Résolu, Que cette Chambre concourt avec le Comité dans ladite Résolution. Concours.

Ordonné, Que Mr. *Viger* ait la permission d'introduire un Bill pour accorder aux Dames Religieuses Hospitalières de l'*Hôtel-Dieu* de *Québec*, une certaine Somme d'Argent pour les fins y mentionnées. Bill introduit pour accorder l'argent à l'Hôtel-Dieu.

Il a en conséquence présenté ledit Bill à la Chambre, lequel a été reçu, et lu pour la première fois.

Ordonné, Que ledit Bill soit lu une seconde fois Lundi prochain. Seconde lecture

Conformément à l'Ordre, Mr. *Molson* du Comité de toute la Chambre auquel avoit été référé le Rapport du Comité Spécial sur la Pétition des Commissaires pour le soulagement des Personnes insensées, et le soutien des Enfants abandonnés, a fait rapport des Résolutions dudit Comité: Et il a lu le Rapport à sa place, et ensuite l'a remis à la Table du Greffier, où lesdites Résolutions ont été lues de nouveau, et sont comme suit :

Rapport sur la Pétition des Commissaires pour les insensés, &c.

Résolu, Que c'est l'opinion de ce Comité, qu'il est nécessaire et expédient d'accorder la Somme de deux mille cinq cents Livres courant, à l'effet de rétablir et bâtir certains appartemens à un des Pavillons de l'*Hôpital Général* de *Québec*, pour la réception des Personnes dérangées dans leur esprit.

Résolu, Que c'est l'opinion de ce Comité, qu'il est nécessaire et expédient d'accorder une nouvelle Somme d'Argent pour le soulagement des Personnes dérangées dans leur esprit, et le soutien des Enfants trouvés en cette Province.

Résolu, Que c'est l'opinion de ce Comité, que la Somme de cinq cents Livres, cours actuel, soit appropriée à ces fins dans le District de *Québec*.

Résolu, Que c'est l'opinion de ce Comité, qu'il est nécessaire et expédient d'accorder une Somme de deux mille Livres courant, pour bâtir des Loges additionnelles à celles déjà bâties dans la Cité de *Montréal*.

Sur Motion de Mr. *Vanfelson*, secondé par Mr. *Lagueur*,

Ordonné, Que la question de concurrence soit maintenant séparément mise sur lesdites Résolutions.

Lesdites Résolutions ont été alors lues de nouveau, et la question de concurrence ayant été séparément mise sur chaque, elles ont été unanimement accordées par la Chambre.

Résolu, Que cette Chambre concourt avec le Comité dans lesdites Résolutions. Concours.

Ordonné, Que Mr. *Vanfelson* ait la permission d'introduire un Bill pour étendre les Provisions d'un certain Acte y mentionné, et pour accorder une certaine Somme d'Argent, pour les fins y mentionnées. Bill introduit pour leur accorder une Somme d'Argent.

Il a en conséquence présenté ledit Bill à la Chambre, lequel a été reçu, et lu pour la première fois.

Résolu, Que ledit Bill soit lu une seconde fois Mardi prochain. Seconde lecture

Mr. *Cockburn*, du Comité Spécial auquel avoit été référé le Bill pour nommer des Commissaires afin de déterminer les prétentions de certaines personnes pour des terres dans le District inférieur de *Gaspé*, a fait rapport que le Comité avoit examiné le Bill en entier, et y avoit fait plusieurs Amendemens, dont il avoit ordre de faire rapport à la Chambre, lorsqu'il lui plairoit de les recevoir: Et il a lu le Rapport à sa place, et ensuite l'a remis, avec le Bill, à la Table du Greffier, où lesdits Amendemens ont été lus de nouveau,

Rapport sur le Bill des Commissaires pour les terres de Gaspé.

Sur Motion de Mr. *Cockburn*, secondé par Mr. *Jones*, *Ordonné*, Que ledit Bill et le Rapport soient référés à un Comité de toute la Chambre.

Le Bill et le Rapport référés.

Résolu, Que, Mardi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Bill et le Rapport.